
Styremøte HBF 19.03.2024  

Møte innkalt av: Inge Faleide 

Type møte: Styremøte 

Møte leder: Inge Faleide 

Referent: Heidi Nordhaug 

Møtedeltagere: 

Willy Westeng, Tore Nilssen, Bjørn W Andersen, Roald Kjeverud, Inge Faleide, Hans Petter 

Aas og Heidi Nordhaug 

 

 

Følgende saker ble behandlet: 

• Konstituering av styret 

• Fordeling av ansvarsområder/oppgaver 

• Møteplan fremover mot sommeren 

• Mail og medlemssystem 
 
Konstituering av styret: 
 
Styrets nye leder er valgt av årsmøte og er Inge Faleide. 
Sekretær/nestleder: Heidi Nordhaug 
Kasserer: Willy Westeng 
Havnesjef: Bjørn W Andersen 
Vaktsjef/Assisterende havnesjef: Tore Nilssen 
Klubbhusansvarlig: Hans Petter Aas  
Båtplassansvarlig: Roald Kjeverud 
 
Fordeling av ansvarsområder/oppgaver: 
 
Styrets leder vil etter hvert involveres i kontakten og samarbeidet med Hamar kommune. 
 
Sekretær fortsetter med sitt ansvarsområde fra tidligere, samt tar rollen som nestleder i styret. 
 
Kasserer fortsetter med sitt ansvarsområde fra tidligere 
 
Havnesjef fortsetter med ansvarsområde fra tidligere, og har ansvaret for bryggeanlegg og området 
forøvrig. Organisering av dugnader. 
 
Vaktsjef har ansvaret for oppfølging av avtalen med vaktselskapet Avarn og den nødvendige 
kontakten med disse. I tillegg trer han inn som assisterende havnesjef med ansvar for bryggeanlegg 
og havneområdet, i samarbeid med havnesjefen. Organisering av dugnader. 
 
Klubbhusansvarlig forsetter med ansvar for bygget, avtale med renholdsselskap og har ansvar for 
betalingsautomaten for bobil. 
 
Båtplassansvarlig er en ny rolle. Han skal ha ansvaret for salg og utleie av båtplasser, noe som før lå 
til havnesjef. 
 



Møteplan fremover mot sommeren: 
 
Møtene legges fast til tirsdager klokken 18.30.  
09.04: Gjennomgang av IT systemer. 
23.04: Styremøte med befaring av anlegget 
21.05: Status fra alle ansvarsområder 
11.06 
25.06 
 
Mail og medlemssystem: 
 
Styreleder har fått brukernavn og passord til e-postl.  
Det må opprettes en mailadresse til båtplassansvarlig, sekretær ordner dette. 
Sekretær ordner også med brukernavn og passord til de nye styremedlemmene til medlemssystemet. 
 
Det er behov for opplæring på medlemssystemet, og neste styremøte er derfor avsatt til en felles 
gjennomgang av systemets funksjoner. 
 
Diverse: 
 
Brygga på Grøtodden begynner å bli dårlig og det er behov for nytt dekke på denne. Dette 
igangsettes og bør være klart til sesongstart. Ansvar havnesjef/uthavnskomite. 
 
Det må gjøres avtale med reholdsselskap for renhold i sanitæranlegg gjennom sesongen. 
Klubbhusansvarlig tar ansvar for å etablere ny avtale.  
 
Kortterminalen i betalingsautomaten må skiftes i år, og klubbhusansvarlig ordner med dette.  
 
Innkjøp av noen nye benker må gjøres før sesongen starter, antall nye må avklares. Havnesjef tar 
ansvaret for dette. 
 
 
Styret. 


